
 
 
 
 
 
 
Agendavragen (vragen ter voorbereiding van een vergadering) art. 34 

Toelichting: 
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan.  
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: Andra Eisink-Weg, GroenLinks 
Datum indiening vraag: 25-10-2023 
Datum verzending antwoord: Klik of tik om tekst in te voeren. 
 
Commissievergadering van: Klik of tik om een datum in te voeren.   
Raadsvergadering van: 7-11-2023 
 
Onderwerp: Bomenverordening 
 
Gezien de beantwoording van onze schriftelijke vragen m.b.t. de bomenverordening, is te verwachten dat 
we de komende jaren een toenemende sterfte van een flink aantal landschapsbepalende bomen zullen 
zien. Daarbij zal ook herplant steeds moeilijker aanslaan, vanwege de toenemende droogte en hitte. De 
vraag is of met de herplanteis, zoals deze nu voorgesteld wordt in de bomenverordening, we voldoende 
nieuwe bomen krijgen om ons coulisselandschap te behouden. Tijdens de beeldvormende sessie d.d.5 
september jl. heb ik gevraagd om een aantal voorstellen om het effect van de bomenverordening te kunnen 
monitoren. Deze is niet tijdens de vervolgsessie beantwoord.  
:  
Vraag: 
Is er een historisch overzicht van hoeveel groen we hebben in Berkelland, los van wat er grofweg in kaart is 
gebracht i.v.m. bestemmingsplannen en de omgevingsvisie/structuurvisiestukken? Graag zou ik daar 
inzage in willen krijgen. 
 
 
Antwoord (in te vullen door college): 
[Typ hier] 
 
 
Vraag: Welke monitoringsinstrumenten gebruikt/ gaat de ambtelijke organisatie gebruiken om te kijken wat 
het effect is van de bomenverordening en dus of we voldoende groen overhouden in Berkelland, zowel in 
de bebouwde kom als op en buiten de erven in het buitengebied? 
Is bijvoorbeeld het monitoren van het % bladerdek/groen per erf/tuin/oppervlakte een bruikbare methode?  
 
Antwoord: 
[Typ hier] 
 


